

Activities

i) The Department will appoint a Chief of the Official Languages Program Unit and will review the role to be played by the Department's existing Official Languages personnel.

Implementation: The new Chief will be in place as of November 1, 1978 and the staffing and organization review will be complete by January 1, 1979.

ii) The Department will identify and allocate the resources required to carry out the evaluation function.

Activity under way by January 31, 1979

iii) The Department will review and modify existing procedures, and where necessary, will develop systems appropriate to the requirements of the Official Languages Plan and the development of the Department's Official Languages Program.

Activity under way by December 1978

iv) The Department will undertake the development of performance standards by which to measure official languages program effectiveness.

Activity under way by March 31, 1979

v) An official languages program will be developed and maintained for the Department of External Affairs. Under way as of January 1, 1979

Mesures

i) Le Ministère nommera un directeur de la Section du Programme des langues officielles et revoir le rôle que jouera le personnel qui s'occupe déjà des langues officielles.

Le nouveau directeur sera en poste au plus tard le 1er novembre 1978 et la révision de la dotation et de l'organisation sera achevée d'ici le 1er janvier 1979.

ii) Le Ministère recensera et affectera les ressources nécessaires à la révision.

En cours d'ici le 31 janvier 1979

iii) Le Ministère examinera et modifiera les méthodes actuelles et au besoin, concevra des mécanismes adaptés aux exigences du Plan des langues officielles et à l'élaboration du Programme des langues officielles du Ministère.

En cours d'ici décembre 1978

iv) Le Ministère entreprendra l'établissement de normes destinées à mesurer l'efficacité du Programme des langues officielles.

En cours d'ici au 31 mars 1979

v) On concevra et gardera un Programme des langues officielles pour le ministère des Affaires extérieures.

En cours d'ici au 1er janvier 1979

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTERIEURES

LANGUAGE TRAINING PLAN
PLAN DE FORMATION LINGUISTIQUE

ROTATIONAL EMPLOYEES
EMPLOYES PERMUTANTS

GROUP AND LEVELS/ GROUPE ET NIVEAUX	1978/79	1979/80	1980/81	1981/82
FS-1	-	-	-	-
2	-	-	-	-
3	3	8	8	10
4	3	6	6	6
5	1	2	2	3
CR-2	-	-	-	-
3	1	1	2	2
4	3	8	9	9
5	2	3	3	4
6	3	4	5	5
7	-	1	-	-
SCY-1	-	-	-	-
2	2	4	6	7
3	4	6	10	10
4	2	2	2	2